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        Aan de leden van de Gemeenteraad

            Datum: 10 oktober 2023
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen CDA 19 september 2023 (van Gogh)
Ons kenmerk:  

Geachte heer, mevrouw,

Op 19 september 2023 heeft de fractie van het CDA schriftelijke vragen 
gesteld over van Gogh. 

De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd:

1. Heeft u er al over nagedacht om onder de naamborden van Hoogeveen 
aandacht te schenken aan de relatie van Vincent van Gogh met 
Hoogeveen?

Nee. Op dit moment denken wij na hoe we de aanwezigheid en het 
verhaal van Vincent van Gogh structureel tot uiting kunnen laten 
komen. Uw suggestie vinden we sympathiek en nemen we mee in deze 
verdere uitwerking. We verwachten in het voorjaar van 2024 hier meer 
duidelijkheid over te kunnen geven. De vorm waarin we deze 
duidelijkheid gaan geven hebben we nog niet bepaald.

2. Bent u het met het CDA eens dat het een goed idee is om onder de 
naamborden van de plaatsen in de gemeente Hoogeveen waar Vincent 
van Gogh is geweest aandacht te schenken aan de relatie met hem?
CDA doet u hierbij alvast graag de onderstaande suggestie.

Wij vinden uw idee sympathiek en nemen dit mee. Zie hiervoor ook 
onze beantwoording bij vraag 1.

3. Zo ja, op welke termijn verwacht u dit te kunnen realiseren? Zo nee,
waarom niet?

We verwachten dat we u in het voorjaar van 2024 hier meer 
duidelijkheid over kunnen geven. 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

Jelmer Mulder      Karel Loohuis
Gemeentesecretaris      burgemeester


